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MUZEJSKA UDRUGA ISTOČNE HRVATSKE 

TRG BANA JOSIPA ŠOKČEVIĆA 16, 32 100 VINKOVCI 

Tel: 032/332-504, Fax: 032/337-701, e-pošta: muih@muzejvk.hr 

MB: 03078248          OIB: 41782713769        žiro-račun: 2500009-1102039368 

 

Vinkovci, 20.VI.2012. 

 

ZAPISNIK REDOVNE SKUPŠTINE MUZEJSKE UDRUGE 
ISTOČNE HRVATSKE 

 

 Dana 20. lipnja 2012. godine održana je redovna Skupština Muzejske 
udruge istočne Hrvatske (dalje MUIH) u Vinkovcima, u prostorijama Vijećnice 
Grada Vinkovaca u organizaciji Izvršnog odbora MUIH-a i Gradskog muzeja 
Vinkovci. 

Početak rada Skupštine  MUIH-a bio je u 10.15. sati.  

Sve prisutne pozdravio je predsjednik udruge Danijel Petković, prof.pov.i 
etn. (ravnatelj Gradskog muzeja Vinkovci) i zamolio sve prisutne da minutom 
šutnje odaju počast svim preminulim muzealcima, članovima MUIH-a.  

Nakon što je Krešo Marić (blagajnik, Gradski muzej Vinkovci) ispred Nadzornog 
odbora na temelju potpisanih prisutnih članova utvrdio kvorum.  

Ad 1) Tijelo Skupštine je pristupilo prihvaćanju Zapisnika sa prethodne Skupštine  
održane 17.06.2012. u Đakovu, koji je bio dostupan svim članovima putem 
internetske stranice, te je jednoglasno prihvaćen. 
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Izvršni odbor predložio je slijedeći Dnevni red:  

1. Usvajanje zapisnika s prethodne skupštine u Đakovu i prihvaćanje Dnevnog 
reda 
2. Izvještaj o radu MUIH-a za razdoblje 2012/2013.g. 
3. Financijski izvještaj za razdoblje 2011/2012.g. 
4. Izvještaji sekcija 
5. Osnivanje sekcije arheologa i izvještaj sa sastanka arheologa 
6. Plan rada za 2013/2014.g. 
7. Novi broj Glasnika slavonskih muzeja 
8. Organizacija Seminara o arhiviranju muzejske grane (Gradski muzej Vukovar) 
9. Prijem novih članova 
10. Razno  

koji je također usvojen uz dvije sugestije gđe. Ljubice Gligorević, 
mr.sc.etnologije (muzejska savjetnica u Gradskom muzeju Vinkovci) da se 
raspravi o tužnoj priči muzeja u Belišću, da li je nešto kvalitetno napravljeno, da 
li se zna i ako je što konkretno, te napomena za Očevidnik muzeja i galerija koji 
je posljednji puta revidiran 2003.godine, te da bi se trebali podaci redovito 
korigirati u navedenom Očevidniku kako ne bi bilo pogrešnih podataka. 

Predsjednik MUIH-a Danijel Petković predlaže da se za Muzej Belišće i ostalo 
raspravlja pod točkom razno što je i prihvaćeno sa jednim suzdržanim glasom. 

Ad 2) Predsjednik MUIH-a Danijel Petković Skupštini je podnio izvještaj rada 
Udruge od 17.06.2011. kada je održana Izborna Skupština MUIH-a u Đakovu do 
današnjeg dana, napomenuvši kako je nadležni Sud prihvatio promjenu sjedišta 
MUIH-a tek 23.11.2011.godine, a primopredaja dokumentacije Udruge iz 
dotadašnjeg sjedišta u Požegi dogodila se 13.12.2011.godine u Požegi. Također 
dalje navodi kako se na Skupštini u Đakovu dogovaralo za ekskurziju u sjevernu 
Dalmaciju,premda je kolega Mladen Radić na prošloj Skupštini predložio 
ekskurziju u Transilvaniju koja je 1000 godina bila dio Ugarskog kraljevstva kao i 
Slavonija, odlučilo se ipak za ekskurziju po sjevernoj Dalmaciji koja je u načelu 
dogovorena. Do 20.ožujka 2012.godine upisalo se samo 20-tak članova MUIH-a, 
pa se sve prolongiralo za mjesec listopad. Predsjednik MUIH-a zamolio je 
prisutne članove da se upišu na listu koji žele ići na stručnu ekskurziju. 
Realizacija puta u sjevernu Dalmaciju u listopadu prihvaćena je uz jedan 
suzdržan glas.   



 

Zapisnik	sa	redovne	Skupštine	MUIH‐a,	Vinkovci	20.VI.2012.	 Stranica	3	
 

Također je predsjednik Udruge Danijel Petković zamolio sve prisutne pogotovo 
mlade članove da pišu radove, jer još nije niti jedan rad stigao, a koji bi trebali 
biti objavljeni u Glasniku slavonskih muzeja. 

Naveden je Ugovor za projekt INDUSTRIJSKA ARHITEKTURA ISTOČNE 
HRVATSKE kojega u iznosu od 15.000,00 kn u potpunosti osiguralo Ministarstvo 
kulture RH, a Udruga bi sudjelovala sa 6.000,00 kn vlastitih sredstava za projekt 
INDUSTRIJSKA ARHITEKTURA ISTOČNE HRVATSKE. 

Slijedeći projekt koji se treba održati u 2013.godini je 7 po redu Muzejska 
olimpijada koja se već tradicionalno održava u Vinkovcima svake druge godine. 

Tajnica Udruge gđa. Anita Rapan Papeša, dipl.arh. (kustosica u Arheološkom 
odjelu Gradskog muzeja Vinkovci) predložila je nazočnima plan digitalizacije 
starih muzejskih izdanja Glasnika slavonskih muzeja za slijedeću godinu. 

Sekcija za edukaciju na Filozofskom fakultetu u Zagrebu gđa. Željka Miklošević  
predložila je tri stvari:  

1. publikacija o akciji MUZEJ ZA SVE ciljano na osobe sa invaliditetom, 
odnosno sobama sa poteškoćama u razvoju,   

2. plakat Hajmo (ili Ajmo, još nisu se odlučili) u Muzej koji bi poticao 
obiteljski odlazak i obilazak muzeja po Hrvatskoj  

3. i treća stvar organiziranje seminara za muzejske pedagoge. 

Komentari i dopune predloženih planova za rad muzejske Udruge nema. Tako da 
su predloženi planovi i akcije za nadolazeće razdoblje jednoglasno prihvaćeni.   

Ad 3) Tajnica MUIH-a Anita Rapan Papeša (Gradski muzej Vinkovci) pročitala je 
Financijsko izvješće za razdoblje 01.01.2011.-31.12.2011. i izvješće za razdoblje 
01.01.2012.-15.06.2012. godinu. 

Financijsko izvješće za razdoblje 01.01.2011.-31.12.2011. 

1. PRIHODI POSLOVANJA: ukupno iznose 65.951,46 kn 
‐ Početno stanje sredstava na žiro računu iznosi 33.494,97 kn 
‐ Početno stanje sredstava u blagajni iznosi 769,25 kn 
‐ Prihodi od kamata na depozite u banci iznose 127,24 kn 
‐ Prihodi iz državnog proračuna iznose 5.000,00 kn 
‐ Prihodi od članarina i kotizacije iznose 26.560,00 kn 

 
 



 

Zapisnik	sa	redovne	Skupštine	MUIH‐a,	Vinkovci	20.VI.2012.	 Stranica	4	
 

2. RASHODI POSLOVANJA: ukupno iznose 41.177,26 kn 
‐ Troškovi poštarine iznose 351,50 kn 
‐ Troškovi Hypo banke za usluge platnog prometa iznose 584,97 kn 
‐ Troškovi prijevoza na službenom putu iznose 1.967,20 kn 
‐ Računalne usluge (za web stranicu) iznose 430,50 kn 
‐ Troškovi za uredski materijal iznose 360,64 kn 
‐ Reprezentacija iznosi 12.226,00 kn 
‐ Troškovi tiskanja Glasnika iznose 21.156,00 kn 
‐ Intelektualne usluge (predavači na stručnom skupu) iznose 4.100,45 kn 

 
3. VIŠAK PRIHODA NAD RASHODIMA POSLOVANJA iznosi 24.774,20 kn 
4. STANJE SREDSTAVA NA ŽIRO RAČUNU  na dan 31.12.2011. iznosi 23.954,40 kn 
5. STANJE NOVCA U BLAGAJNI na dan 31.12.2011. iznosi 0,00 kn 
6. Plaćene obveze prema dobavljačima iz 2010.god. iznose 19,80 kn 
7. Plaćena potraživanja od kupaca iz 2010.god. iznosi 100,00 kn 

 

FINANCIJSKO IZVJEŠĆE ZA RAZDOBLJE 01.01.2012.-15.06.2012.GODINE 

8. PRIHODI POSLOVANJA: ukupno iznose 34.294,31 kn 
‐ Početno stanje sredstava na žiro računu iznosi 23.954,40 kn 
‐ Početno stanje sredstava u blagajni iznosi 0,00 kn 
‐ Prihodi od kamata na depozite u banci iznose 39,91 kn 
‐ Prihodi od članarina iznose 9.700,00 kn 
‐ Prihodi od kotizacija iznose 600,00 kn  

 
9. RASHODI POSLOVANJA: ukupno iznose 2.307,46 kn 

‐ Troškovi poštarine iznose 275,00 kn  
‐ Troškovi Hypo banke za usluge platnog prometa iznose 185,70 kn  
‐ Troškovi prijevoza na službenom putu iznose 730,00 kn 
‐ Troškovi za uredski materijal iznose 360,00 kn  
‐ Reprezentacija iznosi 319,26 kn 
‐ Računalne usluge(usluga web hostinga za domenu muih.hr za god. dana)iznosi437,50 kn 

 
10. VIŠAK PRIHODA NAD RASHODIMA POSLOVANJA iznosi 31.986,85 kn 
11. STANJE SREDSTAVA NA ŽIRO RAČUNU  na dan 15.06.2012. iznosi 31.986,85 kn 
12. STANJE NOVCA U BLAGAJNI na dan 15.06.2012. iznosi 0,00 kn 

Nakon izloženog financijskog stanja predsjednik MUIH-a izrazio je 
zadovoljstvo sa navedenim stanjem koje će uvelike pripomoći realizaciji 
spomenutih programa rada Udruge. 

Financijsko izvješće MUIH-a jednoglasno je prihvaćeno. 
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Ad 4) Izvještaji sekcija – Prvo je počela sa izlaganjem gđa. Silvija Lučevnjak 
u ime sekcije povjesničara umjetnosti za realizaciju projekta industrijske 
arhitekture koji je prije naveden. Dana 11.svibnja 2012.godine u Našicama je 
održan skup povjesničara umjetnosti kako je navela gđa. S. Lučevnjak na 
kojem se dogovaralo oko projekta industrijske arhitekture kojega je 
prihvatilo i Ministarstvo kulture RH, a koji je pokrenut 2010.godine od strane 
povjesničara umjetnosti. Opet je spomenut problem muzeja Belišće u kojemu 
bi bila trajno smještena izložba postera navedenog projekta industrijske 
arhitekture.  Izložbu postera bilo bi lako transportirati od jedne do druge 
izložbe i kao krajnji cilj jeste da se pohrani u muzeju Belišće. Prvo bi izložba 
krenula od zajednice u Rijeci. Također je rečeno da bi se do kraja mjeseca 
rujna napravio hodogram koji bi bio poslan svim muzejima i galerijama 
članovima MUIH-a kako bi se projekt realizirao što bolje. U mjesecu rujnu bi 
se u Voćinu ponovo organizirao sastanak sekcije povjesničara umjetnosti kako 
je također na kraju navela gđa. Silvija Lučevnjak. 

Izvješće sekcije povjesničara umjetnosti jednoglasno je prihvaćen. 

Sekcija za edukaciju sastala se u studenom 2011.godine , prosincu 2011.godine 
i u mjesecu ožujku 2012.godine tako da se sekcija za edukaciju koju je 
podnijela gđa. Željka Miklošević sastala tri puta. Raspravljalo se na tim 
sastancima koje je navodila gđa. Ž. Miklošević o problemima slijepih kao 
primjer je rekla izrađivanje taktilnih razglednica za slijepe i slabovidne 
osobe. Radionice u muzejima na temu kako pomoći i približiti posjet muzeju 
invalidnim osobama tj.osobama sa poteškoćama u razvoju. U skladu sa 
prethodno navedenim dani su primjeri koji ukazuju na to, tako je u Vukovaru 
povodom akcije MUZEJ ZA SVE održane su radionice za izradu božićnih 
čestitki koje su pravile osobe sa poteškoćama u razvoju te u Virovitici je 
održan taktilni, osjetilni susret sa muzejskom građom.  

Izvještaj muzejske pedagogije i edukacije MUZEJI ZA SVE usvojen je 
jednoglasno. 
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Izvještaj sekcije etnologa za srpanj 2011.godine do lipnja 2012.godine u ime 
voditeljice sekcije etnologa gđe. Jasmine Petras Jurković koja se ispričala što 
nije mogla prisustvovati na današnjoj redovnoj Skupštini, te je u njeno ime 
pročitao izvještaj predsjednik MUIH-a Danijel Petković. U izvještaju je 
naznačeno kako se zajednički sastanak sekcije etnologa u navedenom 
razdoblju nije niti jednom održao zbog tehničkih, financijskih i inih 
nemogućnosti sastanka kolega etnologa. Kontakti i dogovori su se održavali 
samo e-mailom i telefonski. Također je napomenuto, ponovo, da se pišu članci 
za časopis Glasnik slavonskih muzeja.  

Izvještaj sekcije etnologa je jednoglasno prihvaćen. 

 Izvještaj sekcije povjesničara podnijela je gđa. Dubravka Sabolić navodeći 
kako se niti povjesničari nisu sastali niti jednom, a trebali bi. Predložila je da 
se organizira susret sekcije povjesničara. 

Prijedlog i izvještaj sekcije povjesničara jednoglasno je prihvaćen. 

Ad 5) Osnivanje sekcije arheologa i izvještaj sa sastanka arheologa – kolega 
Mladen Radić pripremio je izvješće sekcije arheologa kojega je u skraćenom 
izvještaju pročitala gđa. Anita Rapan Papeša. Na sastanku arheologa je bilo 
prisutno 17 arheologa i bila je inicirana obnova sekcije arheologa i  nastavak 
njenog rada dok bi voditelj sekcije arheologa kao prijedlog bio 
gosp.prof.Mladen Radić. Izvještaj kao i prijedlog prihvaćeni su jednoglasno. 

Ad 6) Plan rada za 2013/2014 godinu prije je bio iznesen i prihvaćen pod 
točkom 2. 

Ad 7) Novi broj Glasnika slavonskih muzeja – bio je već prihvaćen u drugim 
točkama dnevnog reda. Sada je samo gđa. Silvija Lučevnjak iznijela kao 
prijedlog da se Glasnik zbog smanjenja troškova tiskanja više ne tiska časopis, 
te je navela primjer časopisa „Knjižničarstvo“ koje služi knjižničarima samo 
prisutan u digitalnom obliku koji je kako smatra gđa. Lučevnjak puno jeftiniji i 
pristupačniji od tiskanog oblika. Članci se mogu aplicirati na web stranicu 
MUIH-a i tako biti stalno dostupan, a na kraju se može i tiskati par 
primjeraka.  
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Predsjednik MUIH-a ponovo potiče mlade članove Udruge da pišu radove koji 
bi se mogli kasnije aplicirati na web stranicu Udruge, jer ako nema radova, 
nema niti objave. Također je navedeno da se treba oformiti uređivački odbor 
koji bi odabirao pristigle radove za novi Glasnik slavonskih muzeja, te kako se 
ne bi trebalo potpuno odustati od tiskane verzije Glasnika. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Sugestija gđe. Ljubice Gligorević bila je da uređivački odbor odredi 
recenzenta radova za svako područje. Na navedeno se nadovezao gosp. mr.sc. 
Borislav Bijelić (ravnatelj muzeja Đakovštine) kako je za recenziju bitan 
sadržaj i cijela konstitucija radova koja se pišu za izdanje Glasnika, a koja 
recimo tako baš i nije pretjerano ambiciozna, naime ne radi se tu o nekim 
znanstvenim i istraživačkim radovima, to je tekst za široku masu, to je kako 
navodi gosp. B. Bijelić jedan skromni časopis za kojega se sredstva dobiju od 
Ministarstva kulture RH i da iz toga razloga ne bi trebala biti recenzija.  

Složila se s tim gđa. Ivana Iskra Janošić da je to časopis za široku publiku i 
da je svrha toga časopisa privući publiku i zainteresirati javnost za posjet 
muzejima i galerijama. 

Dogovoreno je da je složen takav odabir radova za koje nije potrebna 
recenzija, te je s time zaključena i sedma točka dnevnog reda. 

Ad 8) Organizacija Seminara o arhiviranju muzejske građe (Gradski muzej 
Vukovar) – gđa. Ivana Miljak izvijestila je tijelo skupštine o namjeri 
organiziranja seminara o arhiviranju muzejske građe koje je planirano na 
jesen tekuće godine u suradnji sa državnim arhivom u Vukovaru i Gradskim 
muzejom Vukovar. Gđa. Silvija Lučevnjak je iznijela samo malenu primjedbu na 
naziv termin muzejske građe i kako se ne bi trebao seminar tako zvati nego 
seminar o arhiviranju muzejskog gradiva, dokumentacije, a ne kako je 
navedeno prije.   

Prijedlog i izvještaj je jednoglasno prihvaćen. 
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Ad 9) Prijem novih članova – Tajnica MUIH-a gđa. Anita Rapan Papeša 
izvijestila je nazočne o pet pristiglih molbi za članstvo u Udruzi i to: 

1. Kristina Samardžić blagajnica u Galeriji likovnih umjetnosti u Osijeku; 
2. Renata Rašić, dipl. knjižničarka u Gradskom muzeju Vinkovci; 
3. Tomislav Vukoja domar u Gradskom muzeju Vinkovci; 
4. dr. sc. Marko Dizdar u Institutu za arheologiju u Zagrebu i 
5. dr. sc. Daria Ložnjak Dizdar u Institutu za arheologiju iz Zagreba. 

Sve molbe za članstvo su jednoglasno prihvaćene. 

Ad 10) Razno – Pod ovom točkom raspravljalo se o slijedećem: 

‐ Muzej u Belišću sadašnje stanje i stanje u budućnosti, rasprava o tome; 
‐ Fuzioniranje, spajanje Arheološkog muzeja u Osijeku sa Muzejom 

Slavonije Osijek (Tomislav Hršak iz Arheološkog muzeja Osijek je 
izjavio da je to već riješena stvar i da nema potrebe o tome 
raspravljati). 

Vezano uz Muzej Belišće gđa. Dragica Šuvak ravnateljica Zavičajnog 
muzeja Slatina rekla da je trenutna situacija nepromijenjena i da moramo 
aktivno djelovati kao članovi MUIH-a kako bi se stanje promijenilo, na što 
se nadovezala i gđa. Silvija Lučevnjak iz Zavičajnog muzeja Našice 
predložila je Predsjedništvu MUIH-a da izrazi napismeno svoju 
zabrinutost vezanu uz Muzej Belišće te u obliku dopisa pošalje čelništvu 
grada Belišće. Tako da je u načelu dogovorena da Predsjedništvo MUIH-a 
pošalje dopis s molbom da se riješi situacija egzistencije muzeja u Belišću i 
to pošalje na Grad Belišće, Osječko-baranjsku županiju, Muzejsko-
dokumentacijski centar i na Ministarstvo kulture RH kako bi se upozorilo 
na propadanje muzejske građe i pronašlo adekvatno rješenje, bilo kroz 
pripajanje Muzeja nekoj drugoj ustanovi, bilo kroz zapošljavanje novog 
stručnog zaposlenika muzeja. Gđa.mr.sc. Ljubica Gligorević izrazila je 
zabrinutost još jednom što je s građom Muzeja Belišće, te da ga nema na 
popisu članova MUIH-a, te da treba to provjeriti. U Muzeju Valpovo 
zaposlena je samo jedna osoba koja radi sve i tu je isto veliki problem, jer 
jedna osoba ne može sve raditi. Spomenuto je i pitanje rada Muzejskog 
vijeća koje bi trebalo o tome voditi računa.  
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Predsjednik Udruge zamolio je gđu. Dragicu Šuvak ravnateljicu Zavičajnog 
muzeja Slatina da skupi sve potrebne podatke vezane uz Muzej Belišće 
cijelu kronologiju nastanka spomenute situacije kako bi se što bolje 
pronašlo rješenje. 

Prijedlog da se napiše nadležnima dopis je jednoglasno prihvaćen. 

Vezano uz problem pripajanja Arheološkog muzeja Osijek i Muzeja 
Slavonije Osijek koje je također izazvalo reakciju, a rješenje je ponudila 
također gđa. Silvija Lučevnjak u vidu dopisa Ministarstvu kulture RH u 
kojem bi se iskazala zabrinutost zbog načina na koji je AMO ukinut kao 
samostalna ustanova, te upozoriti na proceduralne pogreške prilikom 
donošenja odluke o pripajanju ta dva muzeja. 

Nastavila je gđa.dr.sc. Ivana Iskra Janošić sa konstatacijom da je 
nastanak Arheološkog muzeja Osijek pokrenut od vrha Ministarstva 
kulture RH doslovno kao gotova riješena stvar bez mogućnosti kontriranja. 

Tako da su prilikom nastanka AMO svi muzeji Slavonije morali posuditi 
svoju arheološku građu gđa.dr.sc.Ivana Iskra Janošić izjavila je da se 
Arheološki muzej trebao osnivati u Vinkovcima, a ne po naputku 
Ministarstva kulture RH u Osijeku kao centru. Predsjednik Udruge Danijel 
Petković dodao je da bi se od Ministarstva kulture RH također trebalo 
tražiti obrazloženje donošenja takve odluke, jer objašnjenje o 
racionalizaciji troškova nije dostatno, budući da u nekim drugim gradovima 
nije došlo do iste situacije. Prijedlog je usvojen s jednim suzdržanim 
glasom.  

Potrebno je nadalje vidjeti što će se dogoditi sa posuđenom arheološkom 
građom nakon pripajanja i sve ostale uvjete. Pitanje posuđene građe 
tražiti od nadležnih osoba u Muzejskom vijeću stavljeno je kao rješenje 
toga problema. Međutim gosp.mr.sc. Borislav Bijelić govori o posudbi, dakle 
ne darivanju muzejske građe, navedeno je tko su vlasnici izloženih 
predmeta koji su posuđeni prilikom osnivanja AMO, dakle nije upitno ništa 
vezano uz građu. Odluka Ministarstva kulture RH je takva i nema potrebe 
dalje raspravljati o tome, odluka je donijeta i to je gotova stvar.  
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Također je gosp.mr.sc. B. Bijelić ravnatelj muzeja Đakovštine rekao kako 
je imao slučaj kada je posuđenu građu iz AMO trebao za organizaciju 
izložbe u Muzeju Đakovštine i samo je razgovarao sa ravnateljem tada 
AMO i nije bilo nikakvih problema i dobio je svoje predmete nazad za 
izložbu.  

Tako da bi prije uvijek trebalo prvo razgovarati sa ravnateljem sada 
Muzeja Slavonije Osijek gosp. Grgurom M. Ivanković, a tek ukoliko bude 
bilo potrebno tek tada će Udruga intervenirati dalje. 

Predložen je novi raniji termin održavanja Skupštine od strane gosp. Kreše 
Marića (blagajnik u Gradskom muzeju Vinkovci), a budući da prema Statutu 
nema zapreka, slijedeća Skupština će se organizirati u veljači ili ožujku 
slijedeće godine. 

Gospodin Mario Kauzlarić član sekcije restauratora i preparatora naveo je 
problem napredovanja u muzejskoj struci, postroženi su uvjeti 
napredovanja za viša muzejska zvanja. 

Pravilnik je donesen 2010.godine izvijestila je gđa.mr.sc. Ljubica Gligorević 
za postizanje viših muzejskih zvanja. 

Kao i uvijek dotakli smo se i Hrvatskog muzejskog društva i skupine 
muzealaca koja je protiv spomenutog Pravilnika iz 2010.godine, a odnosi se 
na bodovanje vezano za postizanje višeg muzejskog zvanja. 

Međutim promjene Pravilnika iz 2010.godine nemaju zakonsku osnovu. 

Sindikat djelatnika u kulturi je 1989.god. donijelo koeficijente za 
muzejska zvanja to je rekao Krešo Marić. 

Vezano uz HMD (članovi mogu biti samo stručni zaposlenici muzeja i 
muzejske struke) nije u redu da jedna Udruga odlučuje u ime svih, 
potreban je konsenzus između muzejskih udruga, potrebno je da i MUIH 
(članovi mogu biti svi zaposleni u muzeju bez obzira da li jesu ili nisu 
muzejske struke) ima isti status kao i HMD, a to je nemoguće. 

Postavljeno je pitanje članstva u Hrvatskom muzejskom vijeću koje ne 
reprezentira muzejsku zajednicu kako bi trebalo. 
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Nedavno se utemeljila i Udruga muzejskih ravnatelja svih muzeja u 
Hrvatskoj rekla je gđa. Silvija Lučevnjak kao članica i MUIH-a i članica 
HMD-a. 

Odlučeno je da bi se trebalo izvijestiti u dopisu Ministarstvo kulture RH 
kako bi se promijenio odnos prema muzejskim udrugama da budu 
ravnopravne, a ne da HMD ima monopol u odlučivanju vezano za muzejsku 
problematiku. 

Gosp.mr.sc. B. Bijelić je iznio opće prisutan problem kod ujedinjenja 
muzejskih udruga i kako je već prethodno navedeno zahtjev za članstvo u 
pojedinim udrugama ranije spomenutim nisu isti, a time niti temeljni akt 
Statut. Nadovezala se i gđa.mr.sc. Ljubica Gligorević se složila s tim i dalje 
rekla da kod HMD svaki član sam plaća članarinu, dok za članove MUIH-a 
ustanova muzej plaća članarinu za svoje članove i tu je još jedna od razlika 
između spomenutih Udruga. 

Gradski muzej Virovitica slijedeće godine slavi svoj 60-ti rođendan i gđa. 
Dubravka Sabolić predložila je da se iz toga razloga slijedeća Skupština 
održi u Virovitici. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Gosp.mr.sc. B. Bijelić je predložio da se prvo kontaktira kolega Grgur M. 
Ivanković ravnatelj Muzeja Slavonije Osijek vezano uz posuđenu 
arheološku građu muzeja koja je bila posuđena prilikom osnivanja 
Arheološkog muzeja Osijek, a tek nakon toga uputiti dopis Ministarstvu 
kulture RH.  

Prijedlog jednoglasno prihvaćen. 

Izvršni odbor će izvijestiti ravnatelja Muzeja Slavonije o svemu o čemu 
smo danas raspravljali, a vezano je bilo uz pripajanje dva muzeja u Osijeku. 

Predstavnik Udruge u  muzejskom vijeću izglasano je i prihvaćeno 
jednoglasno. 

Sjednica je završena u 12.50 sati i svi su jednoglasno prihvatili zaključak 
sjednice redovne Skupštine MUIH-a i nakon toga su bili u prilici obići 
stalne postave i prostore Gradskog muzeja Vinkovci, te je druženje 
nastavljeno uz ručak u Lovačkom domu „Kunjevci“. 
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 PS. - Zbog izostanka članova Nadzornog odbora nije donesen njihov 
izvještaj, ali biti će donesen na slijedećoj Skupštini MUIH-a, kako je 
naveo član Nadzornog odbora Krešo Marić nakon završene Skupštine, te 
zamolio da se to stavi u ovaj Zapisnik pod točkom razno kao dopuna. 

    

  

    

 
 

 

 

 

 

    

 


